
Zápisnica

zo stretnutia Rady rodičov, Gymnázia A. Sládkoviča, Komenského 18, Banská Bystrica,

ktoré sa konalo dňa 15.2. 2017 v budove školy

Prítomní: Členovia: predsedníčka p. MUDr. Valčuhová, podpredsedníčka p. Hurňanská, 
zapisovateľka v zastúpení p. Mgr. Bolfová ďalej zástupcovia tried p. Sedláček, 
p. Rezníčeková, p. Mgr. Vaňová, p. Slivková, p. Sýkorová, p. Randová, p. Hudec a
p. Šínska

Hostia: riaditeľka školy p. PaeDr. Šanderová, zástupkyňa školy p. Doc. Lichvárová, 
PhD. a technik školy p. Mgr.Trhan, PhD.

Program: 1. Otvorenie

2. Sumarizácia vyzbieraných členských príspevkov v šk. roku 2016/2017

3. Príspevok vedenia školy k rozpočtu na 2. polrok

4. Ponuka počítačového vybavenia 

5. Iné návrhy k rozpočtu 

6. Schvaľovanie rozpočtu 

7. Diskusia 

8. Záver

K bodu č. 1. 

Zasadnutie otvorila predsedníčka združenia Rady rodičov p. Valčuhová, ktorá oboznámila prítomných
s programom a privítala  na  stretnutí  zástupcov vedenia  školy.  Pani  predsedníčka  v úvode osobne
darovala  škole  príspevok  60€  na  krmivo  pre  akváriové  rybičky  a Združeniu  rodičov  perá  s logom
Rodičovské združenie pri Gymnáziu A. Sládkoviča B. Bystrica.

K bodu č. 2

Pre  lepšiu  orientáciu  a kontrolu  predsedníčka  rozdala  predsedom  tried  menné  zoznamy
o vyzbieraných  členských  príspevkoch  aktualizované  p.  Sochorovou  ku  dňu 8.2.  2017.  Zároveň
p. Slivková doplnila zoznam o príspevok za 2 žiakov 4.C. triedy, zaplatený cez internet dňa 13.2. 2017,
a p.  Randová odovzdala  predsedníčke príspevok 100€ za  4.D.  triedu.  Predsedníčka  ďalej  doplnila
informácie o odovzdaných  finančných prostriedkoch, o ktorých informovala na plenárnej schôdzi dňa
9.2.2017 p. Hurňanská. Všetky financované položky budú zverejnené aj na stránke školy.



K bodu č. 3

Pani riaditeľka najskôr informovala o pripravovanom projekte Elektronizácia vyučovacieho procesu,
ktorého prioritou  je  dataprojektor  do  každej  triedy  a  vybavenie  jednej  učebne  PC  zariadeniami.
Informácie o konkrétnych parametroch pre novú PC techniku a o serverovom zabezpečení na škole
doplnil  technik  školy  p.  Trhan.  Vedenie  školy  okrem  požiadaviek  na  techniku  ďalej  požiadalo
o finančný  príspevok  800€  na  podporu  maturít  a 1000€  na  odmeny  pre  žiakov.  Zároveň  pani
riaditeľka  predložila  žiadosť  učiteľov  Slovenského  jazyka  o príspevok  300€  na  nákup  povinnej
literatúry do knižnice školy. Záverom sa poďakovala rodičom a združeniu za spoluprácu. 

K bodu č. 4

K počítačovému vybaveniu predniesol  návrh p.  Sedláček s cenovou ponukou na nákup 10-tich PC
zariadení  v hodnote  2200€.  Po  komunikácii  s technikom  a vedením  školy  bol  jeho  návrh  Radou
rodičov prijatý.

K bodu č. 5

K iným návrhom k rozpočtu bola priložená žiadosť p. PhDr. Slančíkovej na preplatenie cestovného 6-
tim žiakom účastným na Krajskom volejbalovom kole v hodnote 15,60€,  žiadosť učiteľov Anglického
jazyka na nákup literatúry  v anglickom jazyku v hodnote 100€.  Žiadosť  p.  Rezníčekovej  na  nákup
hokejových rukavíc  v hodnote 50€,  žiadosť  p.  Vaňovej  na  nákup zrkadla  v hodnote 65€ a žiadosť
p. Hurňanskej na nákup kvetov pre všetkých učiteľov našej školy ku dňu učiteľov v  hodnote 130€.
Predsedníčka ďalej informovala o príspevku na ceny do tomboly na školský ples vo výške 50€ ako
aj o sponzorskom dare /mikiny a tričká/ od p. Rezníčekovej.

K bodu č. 6

Rozpočet bol schválený jednohlasne, vo všetkých bodoch, a to nasledovne:

2200€ na nákup 10 PC

1500€ na nákup dataprojektorov

900€ na odmeny pre študentov

600€ na maturity 

300€ na nákup povinnej literatúry do školskej knižnice

130€ na nákup kvetov 

100€ na nákup anglickej literatúry

 65€ na nákup zrkadla 

50€ na nákup hlavnej ceny do tomboly na školský ples 

50€ na nákup rukavíc na floorball 

15,60€ na cestovné pre žiakov



K bodu č. 7 

V  rámci  diskusie  sa  viackrát  venovala  pozornosť  výške  navrhovaných  príspevkov  k jednotlivým
položkám, kde sa členovia dohodli na úprave výšky príspevku na maturity a na odmeny pre žiakov.
Väčšina  členov  Rady  rodičov  vyjadrila  nesúhlas  s príspevkom  na  podporu  maturitných  skúšok
a navrhli aby sa tento príspevok v ďalšom šk. roku prehodnotil. 

K bodu č. 8

Na záver predsedníčka poďakovala prítomným za účasť a vyjadrila uspokojenie, že došlo k zlepšeniu
komunikácie medzi členmi združenia a vedením školy. 

 

Banská Bystrica  23. 2. 2017

Zapísala : A. Bolfová Overila : D. Valčuhová

  

 


